## 保良局田家炳千禧小學

## 招收2023-2024年度插班生

- 1. 本校招收2023-2024年度小一至小五插班生。
- 2. 家長可於本校網站<u>下載申請表</u>或到本校校務處索取申請表。遞交申請表時,請備學生最近之成績表及兒童的香港出生證明書(或 許可在港居留證明文件)的正本及影印本。
- 3. 詳情請致電本校校務處查詢。查詢電話:26505551(王小姐)

- \* 所有遞交文件不會退回申請人。
- \* 獲取錄的學生家長如未能在指定期限內辦理註冊手續,則會當作放棄學位論。

## Po Leung Kuk Tin Ka Ping Millennium Primary School

## Interim Admission in Year 2023/2024

- 1. Applications for Primary One to Primary Five admission of School Year 2023/2024 are welcome.
- 2. The application form is now available at the school office. Parents can also download the form from the school website for completion. Please submit the following items and documents to the school office: I) a fully completed application form, II) photocopies of applicant's academic records of the previous academic term, and III) the original copy and a photocopy of Hong Kong Birth Certificate (or Permit to Remain in Hong Kong).
- 3. For more information about the admission, please contact our school office at 26505551 (Contact Person: Ms Wong).

- \* All of the submitted documents are not returnable.
- \* Those who fail to complete the confirmation of enrollment within the specified period will be deemed to have given up their places.